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§ 8 
Motion om att staden ska kunna erbjuda mer stadsodling 
till Stockholmarna. Remissvar  
FSK 2024/462 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner och överlämnar 
fastighetskontorets tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

2. Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera 
paragrafen. 

 
Reservation 
Samtliga ledamöter för Moderaterna reserverar sig mot beslutet med 
hänvisning till sitt förslag. 
  

Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut 

1. Ordföranden Clara Lindblom (V), Anders Österberg m.fl. 
(S), Martin Hansson (MP), Sergej Salnikov (SD), Hansi 
Karppinen (L) och Frank Hojem (C) föreslår (se beslutet). 
  

2. Vice ordföranden Henrik Virro m.fl. (M) föreslår att 
nämnden beslutar att tillstyrka motionen, samt att därutöver 
anföra följande:  
 
Stadsodling är en central del i en hållbar stadsutveckling och 
kan bidra till att förbättra både den ekologiska och sociala 
miljön i Stockholm. Fastighetskontorets arbete med att 
identifiera möjligheter för stadsodling, särskilt i anslutning 
till naturreservatet i Ågesta, är ett viktigt steg framåt för att 
möta det växande intresset från Stockholmarna att odla 
lokalt och hållbart. 
 
Vi ser en stor potential i projektet "Odla i Ågesta", som kan 
utgöra en förebild för hur staden kan använda sina gröna 
resurser för att stärka den lokala livsmedelsförsörjningen 
och främja gemenskap genom stadsodling. Därför är det 
nödvändigt att intensifiera arbetet med att utforska och 
utveckla möjligheterna till stadsodling i Ågesta och på andra 
relevanta platser inom stadens naturreservat. 
 
Vi vill också att staden ska säkerställa att dessa insatser inte 
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bara sker i Ågesta, utan att alla naturreservat i Stockholms 
stads ägo utreds för att identifiera fler möjliga ytor för 
stadsodling. Dessa ytor kan bidra till stadens hållbarhet och 
ge fler stockholmare möjlighet att delta i den gröna 
omställningen. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) ställer förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag som stöds av 
ordföranden Clara Lindblom (V), Anders Österberg m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), Sergej Salnikov (SD), Hansi Karppinen (L) 
och Frank Hojem (C). 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2024/462-3 (Godkänd - R 1) Motion om att staden ska 
kunna erbjuda mer stadsodling till Stockholmarna. 
Remissvar 

 FSK 2024/462-1.1 Bilaga 1 Motionen 
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